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	ملحق - اتفاقية فتح حساب بنكي جارٍ للأفراد
Appendix - Current Account Opening Agreement - Individuals 



	Declaration
	إقرار

	I hereby confirm that I have received, read, understood and accepted the Terms and Conditions of the Current Account from The Saudi Investment Bank
	أقر بأنني استلمت وقرأت وفهمت وقبلت الشروط والأحكام الخاصة بالحساب الجاري من البنك السعودي الاستثمار

	By submitting this application, I hereby agree as follows:
	من خلال تقديم هذا الطلب أقر بما يلي: 

	The details furnished in this application are true and correct. I am aware that I may be held liable if any of the information I have supplied to the Bank proves to be false, misleading or misrepresenting.
	أن التفاصيل المقدَّمة في هذا الطلب صحيحة وحقيقية ، وأقر بعلمي  بأنني سأكون تحت طائلة المسؤولية في حال ثبوت أن أيا من المعلومات التي زَوَّدت بها البنك زائفة أو مضللة أو تنطوي على تلفيق أو ادعاء كاذب.

	I am solely responsible for the validity and authenticity of all information I supply to the Bank whether, in person, in writing, by phone to the Bank’s Phone Banking, online through the electronic banking channels or by any other means. The Bank may accept any information I have provided and/or will provide as current and valid information, that may be used for verification of my identity, authentication of my instructions to the Bank and/or other uses as the Bank deems fit.
	اتحمل لوحدي المسؤولية عن صحة ودقة جميع المعلومات التي أزوّد البنك بها سواءٌ شخصياً أو كتابةً أو عبر الهاتف إلى الهاتف المصرفي الخاص بالبنك أو عبر القنوات المصرفية الإلكترونية التابعة للبنك أو بأي وسيلة أخرى. ويجوز للبنك أن يقبل أي معلومات قدمتها و/أو سأقدمها بمثابة معلومات حديثة وصحيحة ويمكن أن يتم استعمالها للتحقق من هويتي وتوثيق تعليماتي الموجهة إلى البنك و/أو أي استخدامات أخرى وفق ما يراه البنك ملائماً.

	I agree to provide the Saudi Investment Bank with any information or data it requests from me to open my account with it, review it, and/or to manage it. I also agree for the bank to obtain/collect my credit information, request establishing a credit record for me if I do not have one, and including my credit data in it with any of the entities licensed to provide credit information services. The bank also has the right to provide and exchange credit information related to this agreement with any of the entities licensed to provide credit information services.
	أوافق على تزويد البنك السعودي للاستثمار بأي معلومات أو بيانات تطلب مني لفتح حسابي لديه و/أو لمراجعته، و /أو لإدارته، كما أوافق على حصول البنك على / جمع المعلومات الائتمانية الخاصة بي، وطلب تأسيس سجل ائتماني عني إذا لم يوجد لي سجل ائتماني وإدراج بياناتي الائتمانية فيه لدى أي من الجهات المرخصة بتقديم خدمات المعلومات الائتمانية، كما يحق للبنك تزويد وتبادل المعلومات الائتمانية المرتبطة بهذه الاتفاقية مع أي من الجهات المرخصة بتقديم خدمات المعلومات الائتمانية.

	 If I do not comply to pay the monthly payments or the total amount due to the bank, the bank has the right to include the credit information in the credit information record in the Saudi Credit Bureau (SIMAH) or any other relevant entity. This Appendix shall be governed by and construed in accordance with the appliable laws, regulations, instructions, and relevant rules issued by the supervisory and regulatory authority in the Kingdom of Saudi Arabia. In case of any dispute arising between the parties, exclusive jurisdiction should be vested in competent judicial authority in the city of Riyadh.
	 في حالة عدم التزامي بسداد الدفعات الشهرية أو إجمالي المبلغ المستحق للبنك، فإنه يحق للبنك إدراج المعلومة الائتمانية في سجل المعلومات الائتمانية لدى شركة المعلومات الائتمانية أو أي جهة أخرى ذات علاقة.
 يخضع هذا الملحق للأنظمة والتعليمات والقواعد ذات الصلة الصادرة من الجهة الاشرافية والرقابية بالمملكة العربية السعودية وفي حال نشوء نزاع بين الطرفين فإن الاختصاص القضائي ينعقد للجهة القضائية المختصة بمدينة الرياض.


	By signing this application, I acknowledge that I have read and agreed with the Bank’s terms and conditions available on the Bank’s website at (www.saib.com.sa). 
	من خلال توقيعي على هذا الطلب، فإني أقر باطلاعي وقراءة شروط وأحكام البنك المبينة في موقع البنك الإلكتروني (www.saib.com.sa) ووافقت عليها. 






The Saudi Investment Bank, a Saudi joint stock company with a paid-up capital of twelve billion five hundred million (SAR12,500,000,000), registered under CR No. 1010011570, Unified Number 7000029889, P.O. Box 3533, Riyadh 11481, Kingdom of Saudi Arabia, Telephone No. 0114778433, National Address 8081 - Sheikh Abdulrahman bin Hassan - Alwizarat - Al-Muather Unit No. 2, Riyadh: 12622 - 3144, Website www.saib.com.sa, and licensed under Royal Decree No. 31/M dated 06/25/1396 subject to SAMA supervision.	البنك السعودي للاستثمار، شركة مساهمة سعودية برأس مال مدفوع قدره اثنا عشر مليار وخمسمائة مليون (12,500,000,000) ريال سعودي، مسجلة بالسجل التجاري رقم 1010011570، الرقم الموحد 7000029889، ص.ب 3533، الرياض 11481 المملكة العربية السعودية، رقم الهاتف 0114778433، العنوان الوطني 8081 - الشيخ عبد الرحمن بن حسن - الوزارات - المعذر وحدة رقم 2 الرياض: 12622 - 3144 المملكة العربية السعودية، الموقع الإلكتروني  www.saib.com.sa ، ومرخصة بموجب المرسوم الملكي رقم 31/م بتاريخ 25/06/1396 خاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي.
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